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Sēde sasaukta 2023.gada 16.februārī plkst. 14:00 
Sēde sākta 2023.gada 16.februārī plkst. 14:04 
Sēde slēgta plkst. 15:59 
 
Sēdi vada: komitejas priekšsēdētājs Aivars Priedols 
Sēdi protokolē: komitejas sekretāre Santa Ķūse 
 
Sēdē piedalās 7 komitejas locekļi: 
Raimonds Reinis, Andris Jankovskis, Edgars Treimanis, Juris Grasmanis, Andris 
Jefimovs, Gatis Kalniņš, Jānis Veits 
 
Sēdē piedalās: 
Domes priekšsēdētāja vietnieks tautsaimniecības jautājumos Aivars Galeckis, Deputāts 
Linards Tiļugs, Deputāts Andrejs Radzevičs, Domes priekšsēdētāja vietnieks attīstības 
jautājumos Raivis Kalējs, Juriste Gunta Gulbe, Domes priekšsēdētāja biroja vadītāja Iveta 
Stūre, Finanšu nodaļas vadītājs Gints Brumbergs, Finanšu nodaļas vadītāja Evija 
Farbotko, Administratīvās daļas vadītāja Madara Lagzdiņa, Iekšējās audita nodaļas 
vadītājs Aigars Evardsons, Izpilddirektors Uldis Vārna, Izpilddirektora vietniece Eva 
Mahta, Īpašuma atsavināšanas un izsoļu komisijas priekšsēdētājs Guntis Brūders, 
Attīstības un uzņēmējdarbības daļas vadītājs Gints Ločmelis, Sporta pārvaldes Andis 
Ādiņš, Vēsma Martuzāne, Arta Brauna, Pieaugušo izglītības centra direktore Eva 
Krastiņa-Pucena 
 
Sēdē nepiedalās 1 komitejas loceklis: Sandris Bēča 
 
Sēdes veids: atklāta. 
 
Sēde tiek ierakstīta audioierakstā. 
 
 
 
 
 



Sēdes darba kārtība: 
 

1. Par nomas līguma slēgšanu zemes vienībā “Ķeri”, Cīravas pagasts, 
Dienvidkurzemes novads 

2. Saistošie noteikumi “Par maznodrošinātas mājsaimniecības ienākumu slieksni 
Dienvidkurzemes novadā” 

3. Saistošo noteikumu “Par brīvprātīgās iniciatīvas pabalstiem Dienvidkurzemes 
novadā” projekta apstiprināšana un saistošo noteikumu izdošana 

4. Par noteikumu “Korupcijas novēršanas sistēma Dienvidkurzemes novada 
pašvaldībā” apstiprināšanu 

5. Dienvidkurzemes novada pašvaldībai piederošo kapitāla daļu un kapitālsabiedrību 
pārvaldības kārtība 

6. Par pašvaldības līdzdalību kapitālsabiedrības 

7. Par siltumapgādes sabiedriska pakalpojuma līguma slēgšanu 

8. Par valsts aizdevuma izmaksas termiņa pagarinājumu sabiedrībai ar ierobežotu 
atbildību “PRIEKULES NAMI” 

9. Par Eiropas Savienības Erasmus+ pamatdarbības Nr.2 (KA2) Sadarbības 
partnerību 2023. gada projektiem skolu (KA220-SCH) izglītības sektoros 

10. Par Dienvidkurzemes novada pašvaldības dalības izbeigšanu biedrībā "Nīcas 
novada attīstības biedrība" 

11. Par izmaiņām Administratīvās komisijas sastāvā 

12. Par atbrīvošanu no Apstādījumu pārraudzības komisijas locekļa darba pienākumu 
pildīšanas 

13. Par investīciju projekta “Vides kvalitātes uzturēšanas, aizsardzības un uzlabošanas 
pasākumi Dienvidkurzemes novada Baltijas jūras piekrastē” iesniegšanu biedrības 
“Liepājas rajona partnerība” izsludinātajā EJZF projektu konkursā 

14. Par atbalstu M.Birznieces manuskripta "I.Ziedonim pa pēdām" tapšanā par grāmatu. 

15. Par Eiropas Savienības Erasmus+ pamatdarbības Nr.2 (KA2) Sadarbības partnerību 
2023. gada projektiem pieaugušo (KA220-ADU) izglītības sektoros 

16. Par Dienvidkurzemes novada pašvaldības domes Administratīvās komisijas 
nolikuma apstiprināšanu 

 

Sēdes vadītājs A.Priedols atklāj sēdi un ierosina sēdes darba kārtībā kā papildus 
izskatāmo jautājumu iekļaut jautājumu "Par investīciju projekta “Vides kvalitātes 
uzturēšanas, aizsardzības un uzlabošanas pasākumi Dienvidkurzemes novada Baltijas 
jūras piekrastē” iesniegšanu biedrības “Liepājas rajona partnerība” izsludinātajā EJZF 
projektu konkursā". 

Par lēmumu balso: "par"  -  
8 (Juris Grasmanis, Andris Jankovskis, Andris 
Jefimovs, Gatis Kalniņš, Aivars Priedols, Raimonds 
Reinis, Edgars Treimanis, Jānis Veits) 

"pret" -  nav 



"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Sēdes darba kārtībā kā papildus izskatāmo jautājumu 
iekļaut jautājumu “Par investīciju projekta “Vides 
kvalitātes uzturēšanas, aizsardzības un uzlabošanas 
pasākumi Dienvidkurzemes novada Baltijas jūras 
piekrastē” iesniegšanu biedrības “Liepājas rajona 
partnerība” izsludinātajā EJZF projektu konkursā". 

 
 

Sēdes vadītājs A.Priedols ierosina sēdes darba kārtībā kā papildus izskatāmo 
jautājumu iekļaut jautājumu "Par atbalstu M.Birznieces manuskripta "I.Ziedonim pa 
pēdām" tapšanā par grāmatu". 

Par lēmumu balso: "par"  -  
8 (Juris Grasmanis, Andris Jankovskis, Andris 
Jefimovs, Gatis Kalniņš, Aivars Priedols, Raimonds 
Reinis, Edgars Treimanis, Jānis Veits) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Sēdes darba kārtībā kā papildus izskatāmo jautājumu 
iekļaut jautājumu "Par atbalstu M.Birznieces 
manuskripta "I.Ziedonim pa pēdām" tapšanā par 
grāmatu". 

 
 

Sēdes vadītājs A.Priedols ierosina sēdes darba kārtībā kā papildus izskatāmo 
jautājumu iekļaut jautājumu "Par Eiropas Savienības Erasmus+ pamatdarbības Nr.2 
(KA2) Sadarbības partnerību 2023. gada projektiem pieaugušo (KA220-ADU) izglītības 
sektoros". 

Par lēmumu balso: "par"  -  
8 (Juris Grasmanis, Andris Jankovskis, Andris 
Jefimovs, Gatis Kalniņš, Aivars Priedols, Raimonds 
Reinis, Edgars Treimanis, Jānis Veits) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
Sēdes darba kārtībā kā papildus izskatāmo jautājumu 
iekļaut jautājumu “Par Eiropas Savienības Erasmus+ 
pamatdarbības Nr.2 (KA2) Sadarbības partnerību 



2023. gada projektiem pieaugušo (KA220-ADU) 
izglītības sektoros". 

 
 

Sēdes vadītājs A.Priedols ierosina sēdes darba kārtībā kā papildus izskatāmo 
jautājumu iekļaut jautājumu "Par Dienvidkurzemes novada pašvaldības domes 
Administratīvās komisijas nolikuma apstiprināšanu". 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  
8 (Juris Grasmanis, Andris Jankovskis, Andris 
Jefimovs, Gatis Kalniņš, Aivars Priedols, Raimonds 
Reinis, Edgars Treimanis, Jānis Veits) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Sēdes darba kārtībā kā papildus izskatāmo jautājumu 
iekļaut "Par Dienvidkurzemes novada pašvaldības 
domes Administratīvās komisijas nolikuma 
apstiprināšanu". 

 
 

1.§ 
Par nomas līguma slēgšanu zemes vienībā “Ķeri”, Cīravas pagasts, 

Dienvidkurzemes novads 

Ziņo Guntis Brūders 

Būtība - Dienvidkurzemes novada pašvaldības dome 2023.gada 26.janvārī  
pieņēma  lēmumu Nr.69 “Par zemes vienības “Ķeri”, Cīravas pagasts, 
Dienvidkurzemes novads, izsoles rezultātu apstiprināšanu un nomas līguma 
slēgšanu”. 

2023.gada 31.janvārī pašvaldībā saņemts ZS “Plaukti”, reģ.Nr.42101017634, 
“Plaukti“, Dunalkas pagasts, Dienvidkurzemes novads, iesniegums 
Nr.DKN/2023/4.10/447-S par atteikšanos slēgt nomas līgumu zemes vienībā “Ķeri”, 
Cīravas pagasts, Dienvidkurzemes novads. 

Pašvaldības īpašuma atsavināšanas un izsoļu komisija 2023.gada 1.februārī 
nosūtīja piedāvājumu Nr.DKN/2023/4.9/315-N par nomas līguma slēgšanu izsoles 
dalībniekam, kurš nosolīja nākamo augstāko nomas maksu 256,00 EUR (divi simti 
piecdesmit seši euro un 00 centi) par 1 ha gadā bez PVN. 

2023.gada 3.februārī pašvaldībā saņemts izsoles iesniegums 
Nr.DKN/2023/4.9/627-S, ar kuru piekrīt slēgt  nomas līgumu zemes vienībā “Ķeri”, 
Cīravas pagasts, Dienvidkurzemes novads, par paša nosolīto nomas maksu 256,00 
EUR (divi simti piecdesmit seši euro un 00 centi) par 1 ha gadā bez PVN. 

 



J.Grasmanis lūdz noskaidrot vai lēmumprojekta pielikumā (26.01.2023. domes 
lēmums Nr.69) nav norādīts neprecīzs gads, vai lēmumā minēto nekustamo īpašumu 
“Ķeri”, Cīravas pagasts, Dienvidkurzemes novads dome nolēmusi nodot 
atsavināšanai izsolei 2021. gada augustā, nevis 2022. gadā un izsole notikusi tikai 
2022. gada decembrī? Vai tā ir drukas kļūda vai darba ražīgums? 

 
G.Brūders informē, ka pielikumā norādītais gads ir precīzs. Projektu par 

sagatavošanu izsolē gatavo nekustamo īpašumu speciālists, iespējams tika gaidīts 
nekustamā īpašuma novērtējums.  

G.Brūders norāda, ka šobrīd lēmumprojekts ir par to, ka izsoles uzvarētājs pēc 
izsoles apstiprināšanas ir atteicies slēgt līgumu un nepieciešams slēgt līgumu ar citu 
izsoles dalībnieku. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  
8 (Juris Grasmanis, Andris Jankovskis, Andris 
Jefimovs, Gatis Kalniņš, Aivars Priedols, Raimonds 
Reinis, Edgars Treimanis, Jānis Veits) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai domes sēdē darba kārtības 
jautājumu "Par nomas līguma slēgšanu zemes 
vienībā “Ķeri”, Cīravas pagasts, Dienvidkurzemes 
novads". 

 
 

2.§ 
Saistošie noteikumi “Par maznodrošinātas mājsaimniecības ienākumu slieksni 

Dienvidkurzemes novadā” 
 

Ziņo Juris Grasmanis 

 

Būtība – Saskaņā ar Sociālo pakalpojumu un sociālās palīdzības likuma  33. panta 
trešā daļu, likuma “Par palīdzību dzīvokļa jautājumu risināšanā” 14.panta sesto daļu,  
pašvaldības saistošie noteikumi nosaka maznodrošinātas mājsaimniecības ienākumu 
slieksni.  

Pēc saistošo noteikumu stāšanās spēkā, Dienvidkurzemes novada pašvaldības 
maznodrošinātas mājsaimniecības ienākumu slieksnis ir 376.00 euro pirmajai vai 
vienīgajai personai mājsaimniecībā un 264.00 euro pārējām personām mājsaimniecībā. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  
8 (Juris Grasmanis, Andris Jankovskis, Andris 
Jefimovs, Gatis Kalniņš, Aivars Priedols, Raimonds 
Reinis, Edgars Treimanis, Jānis Veits) 



"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai domes sēdē darba kārtības 
jautājumu "Saistošie noteikumi “Par 
maznodrošinātas mājsaimniecības ienākumu 
slieksni Dienvidkurzemes novadā”". 

 
 
 
 

3.§ 
Saistošo noteikumu “Par brīvprātīgās iniciatīvas pabalstiem Dienvidkurzemes 

novadā” projekta apstiprināšana un saistošo noteikumu izdošana 

Ziņo Juris Grasmanis 

Būtība - Dienvidkurzemes novada pašvaldības domes 2022.gada 27.janvāra 
saistošie noteikumi Nr.2022/2 “Par brīvprātīgās iniciatīvas pabalstiem 
Dienvidkurzemes novadā” izdoti saskaņā ar likuma “Par pašvaldībām” 43.panta trešo 
daļu, līdz ar to, šo saistošo noteikumu izdošanas tiesiskais pamats no š.g. sākuma 
neatbilst Pašvaldību likumā ietvertajam pilnvarojumam un nepieciešams tos izdot no 
jauna. 

Noteikumos pēc Dienvidkurzemes novada pašvaldības deputātu ierosinājuma 
tiek mainīts personu aprūpes apmērs no 30.00 euro uz 50.00 euro vienai personai; 
un no 25.00 euro uz 35.00 euro, ja vienā mājsaimniecībā dzīvo divas personas, 
kurām nepieciešams pabalsts personu aprūpei. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  
8 (Juris Grasmanis, Andris Jankovskis, Andris 
Jefimovs, Gatis Kalniņš, Aivars Priedols, Raimonds 
Reinis, Edgars Treimanis, Jānis Veits) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai domes sēdē darba kārtības 
jautājumu "Saistošo noteikumu “Par brīvprātīgās 
iniciatīvas pabalstiem Dienvidkurzemes novadā” 
projekta apstiprināšana un saistošo noteikumu 
izdošana". 

 
 



4.§ 
Par noteikumu “Korupcijas novēršanas sistēma Dienvidkurzemes novada 

pašvaldībā” apstiprināšanu 

Ziņo Aigars Evardsons 

Būtība - Noteikumi “Korupcijas novēršanas sistēma Dienvidkurzemes novada 
pašvaldībā” nosaka interešu konflikta un korupcijas novēršanas sistēmas organizāciju, 
sistēmas pārvaldības pamatnosacījumus, darbības uzraudzības un kontroles 
procedūru veikšanas kārtību Dienvidkurzemes novada pašvaldībā, tās iestādēs, 
aģentūrā un kapitālsabiedrībās, kurās Pašvaldībai ir izšķiroša ietekme. 

 
 

A.Radzevičs uzdod jautājumu, kad pārējie dokumenti (stratēģija, plāns), kas 
norādīti noteikumos tiks sagatavoti? Turklāt tie nepieciešami izstrādāt katrai iestādei, 
kad tad viss tiks izstrādāts? 

 
A.Evardsons norāda, ka noteikumos minēts, ka izpilddirektora vietnieks atbild un 

koordinē stratēģijas izstrādi.  
 
A.Radzevičš norāda, ka veidojot dokumentu kopumu, jāsaprot, kādā termiņā viss 

būs izstrādāts? 
 
A.Evardsons norāda, ka realizācijas plāna termiņi precīzi norādīti noteikumos. 
 
A.Radzevičš informē, ka zina norādītos termiņus, bet norāda, ka zinot mūsu darba 

tempu paliek jautājums, kad dokumenti būs sagatavoti? Tāpat, jautājums, par 
pielikuma tabulu ar norādi “Ierobežotas pieejamības informācija”, vai izveidojot jauna 
amata vietu, darbinieks zinās, ka viņš piesakās uz amata vietu, kas ir novērtēta ar riska 
pakāpi 0,75? Vai to uzzinās vēlāk? 

 
A.Evardsons informē ka augsta riska un ļoti augsta riska kategorijas darbinieki 

pirms darba attiecību uzsākšanas tiek informēti. Pašvaldības likumā esot norādīts, ka 
amatpersonas ir augsta riska personas. 

 
A.Radzevičs vēlas vairāk informācijas par darbiniekiem, kas nav amatpersonas. 
 
A.Priedols ierosina atlikt jautājumu uz trīsdesmit dienām un uzdod jautājumu 

kāpēc par šo noteikumu izstrādi ir atbildīgs izpilddirektora vietnieks, nevis 
izpilddirektors? 

 
A.Evardsons informē, ka tas norādīts pašvaldības nolikumā. 
 
E.Treimanis izsaka priekšlikumu neatlikt jautājuma izskatīšanu. 
 
A.Radzevičs uzdod atkārtoti jautājumu, kad būs sagatavoti visi nepieciešami 

dokumenti, lai pēc šo noteikumu apstiprināšanas, tie nākamajā dienā nebūtu pārkāpti? 
 
A.Priedols informē, ka apzināti noteikumus neviens nepārkāps. 



E.Treimanis norāda, ka noteikumos minētie termiņi ir pietiekami, lai spētu 
nepieciešamos dokumentus sagatavot. 

 
A.Priedols aicina balsot par sagatavoto lēmumprojektu. 
 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  
8 (Juris Grasmanis, Andris Jankovskis, Andris 
Jefimovs, Gatis Kalniņš, Aivars Priedols, Raimonds 
Reinis, Edgars Treimanis, Jānis Veits) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai domes sēdē darba kārtības 
jautājumu "Par noteikumu “Korupcijas novēršanas 
sistēma Dienvidkurzemes novada pašvaldībā” 
apstiprināšanu". 

 
 

5.§ 
Dienvidkurzemes novada pašvaldībai piederošo kapitāla daļu un 

kapitālsabiedrību pārvaldības kārtība 

Ziņo Aigars Evardsons 

Būtība - Noteikumi “Dienvidkurzemes novada pašvaldībai piederošo kapitāla 
daļu un kapitālsabiedrību pārvaldības kārtība” nosaka kārtību, kādā 
Dienvidkurzemes novada pašvaldībā tiek īstenota pašvaldības kapitāla daļu 
pārvaldība kapitālsabiedrībās, kurās pašvaldībai ir izšķiroša ietekme. Noteikumu 
mērķis ir ieviest vienotus pārvaldības principus, lai nodrošinātu ilgtspējīgu, efektīvu, 
caurskatāmu, atbildīgu un labas pārvaldības principiem atbilstošu kapitālsabiedrību 
darbību un ekonomiski pamatotu resursu izmantošanu. 

A.Radzevičs norāda, ka pārvaldības kārtības noteikumu 66. pantā paredzēts, ka 
tie stājas spēkā nākamajā dienā pēc to parakstīšanas, pēc noteikumu izpildes 
pārskati kapitālsabiedrībām būtu jāiesniedz jau 2023. gada 28. februārī.  

A.Radzevičs jautā vai kapitālsabiedrības spēs sagatavot noteikumos prasīto 
dokumentāciju? 

 

Sēdes vadītājs A.Priedolds ierosina mainīt noteikumu stāšanās spēkā dienu. 
 

 
A.Radzevičs izsaka priekšlikumu: Veikt grozījumus 66. pantā, noteikt, ka  

noteikumi stājas spēkā ar 2023. gada 3. aprīli. 
 

 
Finanšu komitejas locekļi atbalsta A.Radzeviča priekšlikumu. 
 



Par lēmumu balso: "par"  -  
8 (Juris Grasmanis, Andris Jankovskis, Andris 
Jefimovs, Gatis Kalniņš, Aivars Priedols, Raimonds 
Reinis, Edgars Treimanis, Jānis Veits) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai domes sēdē darba kārtības 
jautājumu "Dienvidkurzemes novada pašvaldībai 
piederošo kapitāla daļu un kapitālsabiedrību 
pārvaldības kārtība" ar labojumiem. 

 
 

6.§ 
Par pašvaldības līdzdalību kapitālsabiedrības 

Ziņo Uldis Vārna 

Būtība - Pašvaldību likuma 10.panta pirmās daļas 9.punkts noteic, ka domes 
kompetencē ir likumā noteiktajā kārtībā izveidot, reorganizēt un likvidēt pašvaldības 
kapitālsabiedrības. 

Lai objektīvi un vispusīgi izvērtētu pašvaldības līdzdalību kapitālsabiedrībās un 
izvērtētu tās līdzdalības atbilstību normatīvajiem aktiem, un izslēgtu konkurenci 
ierobežojošas darbības, Dienvidkurzemes novada pašvaldības administrācija 
iepirkuma procesa rezultātā noslēdza līgumu (ar ZAB "Kreics & Partneri") par 
ārpakalpojumu, tādējādi pilnvarojot izpildītāju sagatavot izvērtējumus, veicot visus 
nepieciešamos ekonomiskos, juridiskos izvērtējumus un analīzes, tirgus izpētes un 
konsultācijas ar Pārvaldības likumā noteiktajām komersantu pārstāvošajām biedrībām 
un saņemt atzinumus no Konkurences padomes. 

Izskatot izvērtējumos ietverto informāciju un Konkurences padomes saņemtos 
atzinumus par deleģētajiem uzdevumiem un kapitālsabiedrību pamatdarbību veidiem, 
pašvaldības līdzdalība gandrīz visās kapitālsabiedrībās faktiski atbilst normatīvo aktu 
prasībām (VPIL 88.pants) un pašvaldības līdzdalība ir saglabājama, tomēr attiecībā uz 
SIA “RAS 30” gan ārpakalpojuma sniedzēja izvērtējumā, gan Konkurences padomes 
izvērtējumā sniegts ieteikums izbeigt pašvaldības līdzdalību šajā kapitālsabiedrībā.  

Attiecībā uz SIA “GROBIŅAS HES”, reģ. Nr.42103025570 ieteikts veikt tirgus 
izpēti un pēc tās veikt atkārtotu līdzdalības izvērtējumu līdz 2023.gada 31.decembrim. 

 
Izpilddirektors U.Vārna iepazīstina komitejas locekļus ar saņemtajiem 

kapitālsabiedrības izvērtējumiem, norādot, kādās kapitālsabiedrībās izvērtētājs ieteicis 
saglabāt pašvaldības līdzdalību un kādās izbeigt. U.Vārna informē, ka pēc ZAB "Kreics 
& Partneri" atzinuma, SIA “GOBIŅAS HES” jāizvērtē iespēja pārstukturizēties, 
kapitālsabiedrībai, iespējams, turpmāk veicot pašvaldības ceļu uzturēšanas darbus, ja 
tomēr pārstrukturizācija neizdodas, tad kapitālsabiedrību likvidēt. 
 

https://company.lursoft.lv/lv/grobinas-hes/42103025570


Sēdes vadītājs A.Priedols min iespēju, ka kapitālsabiedrību SIA “GOBIŅAS HES” 
varētu pārdot. 

 
U.Vārna norāda, ka bankai kreditējot iespējams SIA “Grobiņas HES” varētu 

iegādāties trīs grēderus, ar kuriem nodrošinātu pašvaldības ceļu sakārtošanu. 
 
J.Grasmanis norāda, ka deputātiem pašiem jāsaprot, ko ar kapitālsabiedrību darīs, 

nav vērts iegādāties traktortehniku, ja gada beigās tomēr dome nolemj kapitālsabiedrību 
likvidēt. 

 
E.Treimanis norāda, ka nepieciešami aprēķi, informācija kāda būtu  

kapitālsabiedrības struktūra, tāpat jāizvērtē kapitālsabiedrības izmaksu lietderība. 
 
A.Radzevičs  informē, ka pēc saņemtās informācijas šobrīd SIA “GROBIŅAS 

HES” apsaimnieko ap 300 – 400 km pašvaldības ceļu, pārējos ap 1600 km pašvaldības 
ceļus apsaimnieko Dienvidkurzemes novada Komunālā pārvalde, kuras tiešais 
uzdevums ir tiltu, ceļu un laukumu apsaimniekošana. Šobrīd apsaimniekošanā 
nodototajiem pašvaldības ceļiem SIA “GROBIŅAS HES” visus procesus ar saviem 
resursiem nenodrošina, piemēram, grants vešanu uz ceļiem kapitālsabiedrība iepērk.  

A.Radzevičs informē, ka šobrīd neredz vēl viena starpnieku firmas 
nepieciešamību.  

 
E.Treimanis norāda, ka turpmāk nepieciešami atsevišķi ziņojumi par 

kapitālsabiedrības darbību. 
 
J.Grasmanis izsaka priekšlikumu: Papildināt lēmumprojekta lemjošās daļas 8.  

punktu, ka izpilddirektors informē Domi, ne retāk 
kā reizi trijos mēnešos, par SIA “Grobiņas HES” 
darbību. 
 

Finanšu komitejas locekļi atbalsta J.Grasmaņa priekšlikumu. 
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7.§ 
Par siltumapgādes sabiedriska pakalpojuma līguma slēgšanu 

 
Ziņo Eva Mahta 
 
Būtība - Ar Dienvidkurzemes novada pašvaldības domes 2021.gada 7.oktobra 

sēdes (protokols Nr.10  7.§) lēmumu “Par siltumapgādes pakalpojumiem 
Dienvidkurzemes novada Aizputes, Lažas un Kazdangas pagastu administratīvajās 
teritorijās” SIA “Aizputes komunālais uzņēmums” ir pilnvarots sniegt siltumapgādes 
sabiedrisko pakalpojumu Dienvidkurzemes novada Aizputes, Lažas un Kazdangas 
pagastu administratīvās teritorijās.  

 
J.Grasmanis uzdod jautājumu vai pielikumā esošā līguma 4.1.6. un 4.2.2. punkti 

nedublējas? 
G.Gulbe sola pārskatīt un salabot līgumu. 
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8.§ 
Par valsts aizdevuma izmaksas termiņa pagarinājumu sabiedrībai ar ierobežotu 

atbildību “PRIEKULES NAMI” 

Ziņo Arta Brauna 

Būtība – Saņemts sabiedrības ar ierobežotu atbildību “PRIEKULES NAMI” 
iesniegums ar lūgumu domei pieņemt lēmumu par valsts aizdevuma izmaksas 
termiņa pagarinājumu. 

Sabiedrības ar ierobežotu atbildību “PRIEKULES NAMI” saņemtā aizdevuma 
Valsts kasē izlietojumā mērķis bija kurināmā materiāla iegāde 2022./2023. gada 
apkures sezonai. Kapitālsabiedrībai jāturpina iegādāties malka arī 2023.  janvāra, 
februāra, marta un aprīļa mēnešos, tādēļ nepieciešams pagarināt aizdevuma 
izsniegšanas termiņu. Līdz 2022. gada 31. decembrim no Valsts kases aizņēmuma 
kurināmā iegādei izlietojusi EUR 142 821,70. Neizsniegtā  summa EUR 107 178,30. 

 



E.Treimanis norāda, ka ievērojis ka malku, kas tiek izkrauta pie Priekules 
vidusskolas pēc tam ar traktortehniku tiek pārvesta tālāk uz Priekules slimnīcas katlu 
māju, kas rada papildus izmaksas.  

E.Treimanis uzdod jautājumu A.Braunai vai nebūtu loģiski malku uzreiz vest pie 
Priekules slimnīcas katlu mājas? 

 

A.Brauna informē, ka jautājums, lai malkas vedējs ar piekabi varētu iebraukt un 
izkraut kravu, slimnīcas teritorijā tiks pārrunāts ar Priekules slimnīcas vadību.  
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9.§ 
Par Eiropas Savienības Erasmus+ pamatdarbības Nr.2 (KA2) Sadarbības 
partnerību 2023. gada projektiem skolu (KA220-SCH) izglītības sektoros 
 
Būtība - Erasmus+ pamatdarbības Nr.2 (KA2) Sadarbības partnerību 2023. gada 

projektu konkursa ietvaros Zentas Mauriņas Grobiņas vidusskola plāno iesniegt šādu 
projekta pieteikumu:  

Projekts 9. – 12. klašu skolēniem “Well-being Starts at School” ( “Labbūtība sākas 
skolā”). Projektam paredzēts 100% Eiropas Savienības Erasmus+ programmas 
finansējums. Plānotās projekta kopējās izmaksas ir 250 000,00 EUR.  

 
Lēmumprojekta ziņotāja L.Roga komitejas sēdē nepiedalās, tādēļ G.Kalniņš aicina 

komitejas locekļus balsot par sagatavoto lēmumprojektu, virzot to tālāk izskatīšanai 
domes sēdē un papildus informāciju par projektu pieprasīt L.Rogai domes sēdē. 
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10.§ 
Par Dienvidkurzemes novada pašvaldības dalības izbeigšanu biedrībā "Nīcas 

novada attīstības biedrība" 

Ziņo Andis Ādiņš 

Būtība - Izskatot  biedrības “Nīcas novada attīstības biedrības” valdes locekļa 
Ingara Kalēja 16.12.2022 iesniegumu (reģ. DKN/2022/4.9./4767-S), kurā lūgts  
izskatīt jautājumu par  pašvaldības kā biedra statusā atrašanos “Nīcas novada 
attīstības biedrībā” nepieciešamību.   
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11.§ 
Par izmaiņām Administratīvās komisijas sastāvā 

Ziņo Madara Lagzdiņa 

Būtība - Dienvidkurzemes novada pašvaldībā 2022.gada 4.oktobrī saņemts 
Grobiņas novada Administratīvās komisijas priekšsēdētājas iesniegums (reģistrēts 
Dienvidkurzemes novada pašvaldībā Nr. DKN/2022/4.9./3457-S), kurā lūgts atbrīvot no 
Administratīvās komisijas locekļa amata pienākumu pildīšanas uz attaisnojošās 
prombūtnes laiku. 



 
M.Lagzdiņa informē, ka lēmumprojektā nepieciešams labot atbrīvošanas datumu, 

norādot 2023. gada 28. februāri. 
 
J.Grasmanis izsaka priekšlikumu: Komisijas locekļus no pienākumu pildīšanas  

komisijā atbrīvot nepārtraukti, nevis tikai uz    
attaisnojošo  prombūtnes laiku.  

 
Finanšu komitejas locekļi atbalsta J.Grasmaņa priekšlikumu. 
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12.§ 
Par atbrīvošanu no Apstādījumu pārraudzības komisijas locekļa darba pienākumu 

pildīšanas 

Ziņo Mairita Krētaine 

Būtība - Dienvidkurzemes novada pašvaldībā 2023.gada 26.janvārī saņemts 
Dienvidkurzemes novada Apstādījumu pārraudzības komisijas locekles iesniegums 
(reģistrēts Dienvidkurzemes novada pašvaldībā Nr. DKN/2023/4.9./481-S), kurā lūgts 
atbrīvot no Apstādījumu pārraudzības komisijas locekles amata pienākumu pildīšanas. 
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pārraudzības komisijas locekļa darba pienākumu 
pildīšanas”. 

 
 

13.§ 
Par investīciju projekta “Vides kvalitātes uzturēšanas, aizsardzības un 

uzlabošanas pasākumi Dienvidkurzemes novada Baltijas jūras piekrastē” 
iesniegšanu biedrības “Liepājas rajona partnerība” izsludinātajā EJZF projektu 

konkursā 
 

Ziņo Jānis Veits 
 
Būtība - Biedrība “Liepājas rajona partnerība” 2022.gada 23.decembrī ir 

izsludinājusi atklāta konkursa projektu iesniegumu pieņemšanas 12.kārtu 
Zivsaimniecības Rīcības programmas 2014.-2020.gadam pasākuma “Sabiedrības 
virzītas vietējās attīstības stratēģiju īstenošana” ietvaros (turpmāk - Konkurss). Projektu 
iesniegumus var iesniegt laikā no 2023.gada 27.janvāra līdz 2023.gada 27.februārim. 
Projekta īstenošanas teritorija noteikta Dienvidkurzemes novada Medzes pagasts, Nīcas 
pagasts, Rucavas pagasts, Sakas pagasts, Vērgales pagasts, Pāvilosta un Liepājas 
pilsēta. Konkurss tiek izsludināts divās rīcībās. Pašvaldība projektu pieteikumu var 
iesniegt attiecībā uz atbalstu vides resursu un zvejas/jūras kultūras mantojuma 
saglabāšanu vai vides resursu vairošanu/izmantošanu, kā arī klimata pārmaiņu 
mazināšanu. Konkursā atbalstāma pamatlīdzekļu iegāde. Kopumā 12.kārtā pieejamais 
Eiropas Jūrlietu un zivsaimniecības fonda finansējums ir 69 641,12 EUR. Projektu 
jāīsteno līdz 2023. gada 31. augustam.  

Dienvidkurzemes novada pašvaldības attīstības un uzņēmējdarbības daļas 
speciālisti ir sagatavojuši projekta pieteikumu “Vides kvalitātes uzturēšanas, aizsardzības 
un uzlabošanas pasākumi Dienvidkurzemes novada Baltijas jūras piekrastē”, plānojot 
iegādāties jaunu traktortehniku, kura paredzēta piekrastes daļas apsaimniekošanas un 
uzturēšanas darbu veikšanai. 

Saskaņā ar Konkursa nosacījumiem, vienam projektam maksimālā attiecināmo 
izmaksu summa ir 500 000,00 EUR ar atbalsta intensitāti - 90%. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  
8 (Juris Grasmanis, Andris Jankovskis, Andris 
Jefimovs, Gatis Kalniņš, Aivars Priedols, Raimonds 
Reinis, Edgars Treimanis, Jānis Veits) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai domes sēdē darba kārtības 
jautājumu "Par investīciju projekta “Vides kvalitātes 
uzturēšanas, aizsardzības un uzlabošanas pasākumi 
Dienvidkurzemes novada Baltijas jūras piekrastē” 



iesniegšanu biedrības “Liepājas rajona partnerība” 
izsludinātajā EJZF projektu konkursā". 

 
 

14.§ 
Par atbalstu M.Birznieces manuskripta "I.Ziedonim pa pēdām" tapšanā par 

grāmatu 

Ziņo Linards Tiļugs 

Būtība - Dienvidkurzemes novada pašvaldībā ir saņemts bijušās Aizputes 
vidusskolas literatūras un novadpētniecības skolotājas iesniegums ar lūgumu pēc 
finansiāla atbalsta manuskripta par Imantu Ziedoni tapšanā par grāmatu, saistībā ar 
dzejnieka 90. gadskārtu, ko Latvija atzīmēs 2023. gada 3.maijā. Autore vairāk kārt 
tikusies ar dzejnieku un ar viņa vecākiem. Veidojusi mācību filmu par Ziedoni, kas 
mācību procesā izmantota Latvijas skolās. 

J.Grasmanis vēlas noskaidrot, kā notiks finansējuma piešķiršana, vai finansējums 
tiks ieskaitīts autores bankas kontā? Kas par to atbildēs? Kas sekos līdzi naudas 
plūsmai? 

 

L.Tiļugs informē, ka finansējums netiks skaitīts autores kontā, bet tiks apmaksāts 
izdevēja piestādītais rēķins par grāmatas iespiešanas pakalpojumiem. 

 
J.Grasmanis izsaka priekšlikumu: Papildināt lēmumprojektu, tajā norādot, ka  

pašvaldība piešķir finansējumu, apmaksājot 
iespiešanas pakalpojuma rēķinu. 

 
Finanšu komitejas locekļi atbalsta J.Grasmaņa priekšlikumu. 
 
A.Jankovskis uzdod jautājumu par plānoto eksemplāru skaitu. 
 
L.Tiļugs informē, ka šobrīd plānots iespiest 60 grāmatas, tā kā vienas grāmatas 

izmaksa ir 15 EUR, tad grāmata netiks nodota visās pašvaldības bibliotēkās, bet 
grāmatu skaitu, ko autore nodos pašvaldībai tiks vēl precizēts. 

 
A.Priedols lūdz L.Tiļugam salabot lēmumprojektu līdz domes sēdei. 
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15.§ 
Par Eiropas Savienības Erasmus+ pamatdarbības Nr.2 (KA2) Sadarbības 

partnerību 2023. gada projektiem pieaugušo (KA220-ADU) izglītības sektoros 
 

Ziņo Eva Krastiņa – Pucena 
 

Erasmus+ pamatdarbības Nr.2 (KA2) Sadarbības partnerību 2023. gada projektu 
konkursa ietvaros Grobiņas PIC plāno iesniegt šādu projekta pieteikumu “My Story can 
Change the Society” (“Mans stāsts var izmainīt sabiedrību”). 

Projekta galvenie mērķi ir izveidot metodiskos materiālus darbam ar stereotipu 
izskaušanu sabiedrībā, palīdzēt dažādu grupu iedzīvotājiem integrēties sabiedrībā un 
stiprināt savstarpējo sapratni Eiropas tautu starpā, iepazīstot partneru skolu tradīcijas. 

Projekts plānots no 2023. gada septembra līdz 2025. gada augustam.  
Projektam ir paredzēts 100% Eiropas Savienības Erasmus+ programmas finansējums. 
Plānotās projekta kopējās izmaksas ir 250 000,00EUR. Avansā tiek izmaksāti 80% 
finansējuma, atlikušie 20% tiek pārskaitīti projekta īstenotājam pēc projekta 
realizēšanas, dokumentu iesniegšanas un to pārbaudes. 
 

J.Grasmanis norāda, ka Erasmus+ projektu līdzdalībā būtu jāiesaista iedzīvotāji 
no dažādiem pagastiem.  
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16.§ 
Par Dienvidkurzemes novada pašvaldības domes Administratīvās komisijas 

nolikuma apstiprināšanu 
 
Ziņo Aigars Evardsons 



 
Būtība - Pašvaldību likuma 24.panta pirmajā daļā noteikts, ka Administratīvā 

pārkāpuma procesa veikšanai, kā arī likumā "Par audzinoša rakstura piespiedu līdzekļu 
piemērošanu bērniem" noteikto uzdevumu izpildei dome izveido pašvaldības 
administratīvo komisiju vismaz piecu cilvēku sastāvā.  

Likuma “Par audzinoša rakstura piespiedu līdzekļu piemērošanu bērniem” 5.panta 
trešajā daļā noteikts, ka administratīvo pārkāpumu lietas un materiālus par audzinoša 
rakstura piespiedu līdzekļu piemērošanu bērniem, kuri izdarījuši pārkāpumu izskata 
pašvaldības administratīvā komisija.  

Administratīvās atbildības likuma 115.panta pirmās daļas 22.punktā noteikts, ka 
Administratīvā pārkāpuma procesu ir tiesīgas veikt amatpersonas no publisko personu 
iestādes - pašvaldības administratīvās komisijas vai apakškomisijas. 

Dienvidkurzemes novada pašvaldības domes (turpmāk – Dome) 2021.gada 
30.septembra noteikumu Nr.7 “Dienvidkurzemes novada pašvaldības nolikums” (stājās 
spēkā 2021.gada 1.oktobrī) 7.punkta 7.1.apakšpunktā noteikts, ka Pašvaldība ir 
izveidojusi Administratīvo komisiju. 

Juriste G.Gulbe informē, ka pirms Administratīvās komisijas nolikumu 
apstiprināšanas, nepieciešams izveidot Dienvidkurzemes pašvaldības Administratīvo 
komisiju, jo šobrīd pašvaldības Administratīvas komisijas pienākumus pilda Grobiņas 
novada Administratīvā komisija. 

J.Grasmanis norāda, ka  Administratīvo komisiju nepieciešams veidot 5 (piecu) 
locekļu sastāvā, līdzšinējo 7 (septiņu) locekļu vietā. 

Sēdes vadītājs A.Priedols uzdod juristei G.Gulbei līdz Domes sēdei sakārtot 
lēmumprojektu par Administratīvās komisijas izveidi un nolikuma apstiprināšanu.   

Par lēmumu balso: "par"  -  
8 (Juris Grasmanis, Andris Jankovskis, Andris 
Jefimovs, Gatis Kalniņš, Aivars Priedols, Raimonds 
Reinis, Edgars Treimanis, Jānis Veits) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai domes sēdē darba kārtības 
jautājumu "Par Dienvidkurzemes novada 
pašvaldības domes Administratīvās komisijas 
nolikuma apstiprināšanu" ar labojumiem. 

 
 
Finanšu komitejas priekšsēdētājs Aivars Priedols 

                                                                                                          
 
Komitejas sekretārs Santa Ķūse 


